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Abstract (en)
In order to reduce the magnetic resistance, the armature (27) of an electromagnet is provided with a hole (28) into which a soft-magnetic cylinder
(36) projects. In consequence, the magnetic flux can enter the armature from the outside and the inside. The cylinder (36) has a continuous hole
(28) through which a plunger (40) which is arranged on the piston can project in order to operate a valve body. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Verringerung des magnetischen Widerstandes ist der Anker (27) eines Elektromagneten mit einer Bohrung (28) versehen, in die ein
weichmagnetischer Zylinder (36) ragt. Dadurch kann der magnetische Fluß von außen und innen in den Anker eintreten. Der Zylinder (36) weist eine
durchgehende Bohrung (28) auf, durch die ein am Kolben angeordneter Stößel (40) zur Betätigung eines Ventilkörpers hindurchragt. <IMAGE>
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